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BESLUITENLIJST van de raadsvergadering  

        van 19 juni 2018  21.00 uur 
       - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 
Aanwezig: Raad: 

Liselotte Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), Eric Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Cees Pelkmans (Lijst Riel-Goirle), Christel van Neerven (Pro 
Actief Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), Tess van de Wiel (CDA), Monique 
van Brederode (VVD), Ad van Beurden (VVD), Trix Vissers (VVD), Deborah Eikelenboom (SP), Piet Verheijen (D66), Janneke van den Hout (D66). 

 College: Marijo Immink, Johan Swaans, Bert Schellekens, Piet Poos 
 

Afwezig: Mark Verhoeven (Lijst Riel-Goirle), Sjaak Sperber (CDA), Stijn van den Brekel (SP), Pernell Criens (PvdA), Arno de Laat (Arbeiderspartij Goirle-Riel) 
Voorzitter: Mark van Stappershoef (burgemeester) 
Griffier:  Berry van ’t Westeinde 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren via https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/19-juni/21:00 
 
 
Nr. Onderwerp Besluit 
1.  Opening De burgemeester opent de vergadering. 

 
1. Vaststelling agenda  

 
De agenda wordt vastgesteld.  

3. 
 

Vaststelling besluitenlijst raadsvergadering  van 5 juni 2018 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4.  Ingekomen stukken 
 

De raad besluit conform het voorstel tot de voorgestelde wijze van afdoening 
van de ingekomen stukken. 
 

5. Raadsvoorstel knelpunten en wensen sportparken 
 

Stemmingen 
Met handopsteken wordt besloten over het voorstel. De raad stemt unaniem 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/19-juni/21:00
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Voorgesteld raadsbesluit: 
1. Een budget beschikbaar te stellen ten behoeve van de 

voorbereiding van het project Knelpunten en wensen 
sportparken 

2. Dit budget ten laste te brengen van de AWR 
 

in met het voorstel.  
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit conform raadsvoorstel. 

6. Raadsvoorstel jaarstukken Diamantgroep 
 
Voorgesteld raadsbesluit: 
1. Kennis te nemen van de jaarrekening 2017 Diamantgroep. 
2. Geen inhoudelijke reactie te geven op de jaarrekening 2017 

Diamantgroep.  
3. Een brief te versturen aan de Algemeen Directeur Diamantgroep 

waarin wordt aangegeven dat uw Raad de jaarrekening 2017 
Diamantgroep voor kennisgeving heeft aangenomen. 

 

 
Uiteindelijk raadsbesluit 
De raad besluit zonder stemming conform raadsvoorstel.  

7. Inlichtingen vanuit het college Er zijn geen inlichtingen.  
8. Vragen aan het college Corné Rooij vraagt naar de parkeergarage in Goirle. Er wordt ruimte gezocht 

voor kort parkeren in het centrum. Kan met de VVE tot een oplossing 
gekomen worden?  
Wethouder Piet Poos antwoordt dat de parkeergarage onderdeel is van het 
hele parkeerbeleid. Hopelijk kunnen we daar snel inhoudelijk over praten. 
Ad van Beurden vraagt naar de openingstijden van de parkeergarage, zodat je 
er ook 's avonds weer uit kunt komen.  
Wethouder Piet Poos geeft aan dat er een contract is met de Vereniging van 
Eigenaren. Daar kunnen we naar kijken. 
Tess van de Wiel vraagt naar het contact van de gemeente met burgers via 
Facebook. De gemeente Goirle reageert niet op Facebook berichten.  
De burgemeester geeft aan dat de gemeente nog aan het experimenteren is 
met Facebook. Er moet wel een follow up zijn. 
 
Wethouder Johan Swaans beantwoordt de vragen van Arno de Laat over de 
bestrijding van de eikenprocessierups. 
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9. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
 
De vergadering wordt op 19 juni 2018 om   uur gesloten. 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in zijn vergadering van  3 juli 2018. 
 

         , de voorzitter 
 
 
 
 
 
 

, de griffier 
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Toezeggingen raad 19 juni 2018 
 
Voorgesteld wordt te besluiten dat de grijs gemarkeerde toezeggingen afgedaan zijn. 
 
nr Datum 

raad 
Wat Wie Uiterste 

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

1. 5-6-2018 Begroting OMWB: De vragen over waar de 
onrechtmatigheden bij de Europese 
aanbesteding in zitten en duidelijkheid over 
bijdrage voor de gemeentelijke begroting 
schriftelijk beantwoorden.  
 

Wethouder Bert 
Schellekens 

  

2. 5-6-2018 Begroting en jaarstukken Veiligheidsregio: Naar 
aanleiding van paragraaf 2.5 thema 5 
organisatie van de begroting Veiligheidsregio 
zegt de burgemeester toe in het Algemeen 
Bestuur vragen te stellen over de stijging van de 
lasten op dit thema van 13,7 naar 20,5 miljoen.  
De burgemeester vraagt naar de noodzaak van 
de investering in ICT in 2019 in Tilburg 
combinatie met de samenvoeging van de 
meldkamers in 2020. Verzocht wordt om de 
presentatie van de jaarcijfers en de begroting 
van het lopende jaar ook mee te nemen in de 
meerjarenoverzichten begroting. Ook wordt 
navraag gedaan naar de verdubbeling van het 
ziekteverzuim in 5 jaar tijd.  

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 
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nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

3. 29-9-
2017 

Over de motie "onderzoek ecologische wijk 
Bakertand" gaat het college in gesprek met de 
ontwikkelaar (in dit geval de gemeente Tilburg) 
en zal dit meenemen in de stedenbouwkundige 
visie die de raad gaat bespreken en vaststellen.  
Het schriftelijk verslag komt dan in de 
stedenbouwkundige visie. 

Wethouder Guus 
van der Put 

1ste kwartaal 
2018 

De stedenbouwkundige visie zal naar verwachting 
in het eerste kwartaal van 2018 ter goedkeuring 
aan de raad worden voorgelegd. 

4. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: Neemt 
in de uitwerking de functionele eisen voor 
huisvesting 't Loket mee (privacy etc.) 

Wethouder van 
der Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek 
 

5. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: 
Mainframe wordt in het onderzoek 
meegenomen 

Wethouder Van 
der Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek  
 

6. 8-11-
2016 

Programmabegroting: kijkt naar de mogelijkheid 
of er nog paaltjes op fietspaden te verwijderen 
zijn. 

Wethouder Van 
der Ven 

 Een onderzoek wordt uitgevoerd naar de 
mogelijkheden, waarbij in de voorbereiding 
ambtelijk contact wordt opgenomen met een van 
de leden van de werkgroep 

7. 8-11-
2016 

Programmabegroting: Status 
vergunningaanvraag schelpenpad Regt Hei 
Brabants Landschap wordt nagevraagd, raad 
wordt schriftelijk over de uitkomst 
geïnformeerd. 

Wethouder Van 
der Put 

 Het Brabants Landschap is op dit moment in 
overleg met de provincie om de effecten van de 
aanleg van een schelpenpad op de natuur van De 
Regte Heide in kaart te brengen. De uitkomst 
daarvan is nog niet bekend. Indien de effecten 
aanvaardbaar blijken te zijn kan het Brabants 
Landschap bij de gemeente opnieuw een 
aanlegvergunning aanvragen. 



               

 6 

nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

8. 10-5-
2016 

Voorjaarsnota: Geprobeerd wordt om de 
kwalitatieve en kwantitatieve effecten van de 
samenwerking in de begroting 2017 mee te 
nemen. 

Burgemeester begroting Binnen de ambtelijke werkgroep samenwerking 
GHO wordt momenteel gezocht naar een goede 
manier om de effecten op de 3 K's (kwaliteit, 
kwetsbaarheid en kosten) helder in beeld te 
brengen en op welk moment in de P&C-cyclus 
deze effecten het beste kunnen worden 
gerapporteerd.   

 
 
     


